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Võnnu                12.02.2019, nr 1-15/2 
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Reitkam. 
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Päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe valimine 
2. 2019 kooli eelarve ja investeeringud 
3. Valla arengukava 
4. Muudatused personali koosseisus 
5. II poolaasta ühistegevuse kava 
6. Muud küsimused 

 
Koosolekut alustas direktor Valdek Rohtma lühikese ülevaatega õppeaasta senisest 
algusest. 
 
1. Hoolekogu esimehe valimine 
 
Kuulati: 
Hoolekogu koosolekul osalevate liikmete arvamusi ja soovitusi esimehe, aseesimehe ning 
sekretäri valimiseks. 
 
Otsustati: 
1.1 Valida hoolekogu esimeheks Maie Otsa. 
1.2 Valida hoolekogu aseesimeheks Ene Runno. 
1.3 Otsustati hoolekogu sekretäriks valida Maris Tee 
1.4 Hoolekogu koosseis anda direktoril vallavalitsusele kinnitamiseks. 

 
2.  2019 kooli eelarve ja investeeringud 
Kuulati: 
Direktor andis ülevaate eelarve täitmisest, vallavalitsuse eelarvestrateegia sisenditest ja uue 
eelarve kavandist 
 
Otsustati: 
2.1 Informatsioon võtta teadmiseks. 
 



3. Valla arengukava 
Kuulati: 
Sõna võttis direktor V. Rohtma, kes tutvustas valla arengukava protsessi ja hetkeseisu.  
 
Otsustati: 
3.1 Informatsioon võtta teadmiseks. 
 
4. Muudatused personali koosseisus 
Kuulati: 
Sõna võttis direktor V. Rohtma, kes tutvustas loodud ja täidetud uusi töökohti ning muutusi 
pedagoogide seas. Lühiülevaate toimunud koolitustest andis õppealajuhataja E. Tiiman. 
 
Otsustati: 
4.1 Informatsioon võtta teadmiseks. 
 
 
5. II poolaasta ühistegevuse kava 
Kuulati: 
Direktor V. Rohtma andis ülevaate I poolaastal toimunud sündmustest ja kitsaskohtadest 
nende kavandamisel ning elluviimisel. II poolaastal otsustati muuta õppe-, klassiväline ja 
huvitegevuse kava ühtseks ühistöökavaks ning lisada iga sündmuse juurde kooli põhiväärtuste 
veerg rõhutamaks iga sündmuse olulisust.  
 
Otsustati: 
5.1 Informatsioon võtta teadmiseks. 
 
 
6. Muud küsimused, sh I trimestri kokkuvõte 
Kuulati: 
Sõna võttis direktor V. Rohtma, kes tutvustas kooliperele tehtud II trimestri kokkuvõtet. 
 
Otsustati: 
1.1 Informatsioon võtta teadmiseks. 
 
 
 
 
Koosoleku  juhataja ja protokollija      
Valdek Rohtma       
 
 


